

## NOTIS TAWARAN TENDER

Tawaran Adalah Dipelawa Kepada Kontraktor-Kontraktor Yang Berdaftar Dengan FELCRA Berhad, Mempunyai Kelayakan Yang Ditetapkan Dan Berpengalaman Bagi Menyertai Tawaran Seperti Berikut :

Tajuk Tawaran	Kerja Mengangkut Buah Tandan Segar (BTS) Dari Ramp Ke Kilang Sawit Sungai Terah Palm Oil Mill Sdn. Bhd. Dan Kilang Sawit Sungai Liquid Palm Miller Sdn. Bhd. Di Estet Kapasiti Harapan, FELCRA Berhad Panggong Lalat, Kelantan.
No Tawaran	BPO 6/2024
Kelayakan	i) Berdaftar Dengan FELCRA Berhad ii) Berdaftar Dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) iii) Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) - Kod Bidang 222104: Pertanian/ Tanaman/Ladang/Taman/Hutan Dan Ladang Hutan
Tarikh Iklan	7/11/2024 (Khamis)   10.00 Pagi
Tarikh Tutup	21/11/2024 (Khamis)   12.00 Tengahari
Taklimat/Lawatan Tapak	i) Tarikh : 14 November 2024 (Khamis) ii) Masa : 10.00 Pagi iii) Tempat : Pejabat FELCRA Berhad Panggong Lalat, 18300 Gua Musang, Kelantan. iv) Pegawai Bertanggungjawab: a) Encik Fadzli Bin Ibrahim (Pengurus Estet) (014-8611470) b) Encik Wan Marzuki Bin Wan Omar (019-9250992) v) Kehadiran adalah diwajibkan
Bayaran Penyertaan	RM300.00
Deposit Sebutharga	RM2,000.00
Pegawai Perolehan	Zaifa Azuwani Binti Zainudin
No Telefon	03-41455261
Email	<a href="mailto:zaifa.azuwani@felcra.com.my">zaifa.azuwani@felcra.com.my</a>
Untuk Penyertaan	Kontraktor yang telah berdaftar dengan FELCRA Berhad sila tekan <a href="#">Procurehere Event Details</a> Syarikat yang belum berdaftar dan berminat untuk menyertai tawaran sila tekan <a href="#">Borang Pendaftaran Kontraktor</a>
Carta Alir Proses	Proses Tawaran Tender/Sebutharga Melalui Sistem E-Procurement (Procurehere) FELCRA Berhad sila tekan <a href="#">Carta Alir</a>
Tawaran Tidak Dipertimbangkan	i) Tawaran tender tidak akan dipertimbangkan sekiranya : a) Petender <b>GAGAL</b> memuat naik dokumen wajib dengan lengkap ke dalam sistem E-Procurement ( <i>Procurehere</i> ); atau b) Petender <b>LEWAT</b> menyerahkan tawaran tender dengan lengkap ke dalam sistem E-Procurement ( <i>Procurehere</i> ). ii) FELCRA Berhad tidak terikat untuk menerima mana-mana tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberikan apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran tender.

	<p>iii) Jika maklumat yang dinyatakan dalam borang dan atau dokumen yang dikemukakan oleh petender didapati tidak benar/palsu atau terdapat sebarang usaha menyembunyikan maklumat sebelum, semasa atau selepas tawaran tender ini, maka FELCRA Berhad pada bila-bila masa berhak menolak tawaran atau membatalkan Surat Setuju Terima atau menamatkan kontrak ini.</p> <p>iv) Keputusan tawaran tender ini adalah muktamad dan sebarang surat menyurat tidak akan dilayan.</p>
--	---